
 

Hustadvika eldreråd - årsmelding 2020 
 
Det nye eldrerådet ble valgt i kommunestyret 13.februar 2020 og har følgende 
sammensetting: 
 
Faste medlemmer                      Varamedlemmer 
 
Gudrun Refstrup, leder  Kirsten Lyngstad 
Jon Skarvøy, nestleder            Brit Grell  
Selma Solheim   Per Magne Sæterøy 
Sigmund Julshamn    
Sigrid Kristengård 
Ola Kallmyr 
Egil Ekhaugen har desverre gått bort - og Jan Arve Dyrnes er innvalgt i hans sted.  
 
Hustadvika eldreråd har i 2020 hatt 9 møter og leder har deltatt i dialogmøte med 
kommunestyrerepresentantar og administrasjon om oppbygging og omorganisering av 
helse- og omsorgstilbudet i kommunen.  
På tross av koronaepidemien har eldrerådet klart å opprettholde normal møteaktivitet. 
Med under 10 deltakere og gode smittevernregler vart det holdt åtte møter på 
kommunehuset og eitt videomøte.  
 
Koronapandemien har medført at eldrerådet ikke fikk arrangert Eldredagen i 2020, ikke 
har hatt samarbeid eller møter med andre organisasjoner, har ikke sjøl arrangert møter 
og har ikke deltatt på kurser eller konferanser. Eldrerådet har heller ikke hatt de 
planlagte besøkene på kommunens eldreinstitusjoner.  
 

Høringer - uttaler - innspill 
 
Eldrerådet har drøfta mange tema og følgende saker har vi gitt uttale til: 
 
* Bussruter - forslag til Fylkeskommunen/ Fram om strekninger og antall avganger 
* Helsetilstanden i Hustadvika kommune - innspill om forebyggende arbeid 
* Kommuneplan - samfunnsdelen 2020 - 2032. Høringsuttale 
* Kulturplan 2020 – 2024. Innspill til kulturplanarbeidet 
* Saken om " Oppbygging og organisering av fremtidens helse- og omsorgstjeneste i 
  Hustadvika kommune.  3 uttaler. 
 

Orienteringer / informasjon 
 
Det nye eldreådet har hatt et tett samarbeid med administrasjonen og gjennom vår 
sekretær får vi løpende informasjon om saker i de politiske utvalg innen Eldrerådets 
ansvarsområde. Det har vært viktig for det nye og første eldrerådet for den nye 
kommunen å få orientering og kunnskap om både eldrerådets rolle og tjenestetilbudet 
innen helse og omsorg.  



 
Den største politiske saken i 2020 var " Oppbygging og organisering av fremtidens 
helse- og omsorgstilbud". Denne saken har eldrerådet fulgt og fått løpende orientering 
om fra arbeidet i Helse- og omsorgsutvalget, dialogmøter, formannskapsmøter og til 
endelig kommunestyrevedtak. Det har vært en krevende sak både for eldrerådet, 
politikerne og administrasjonen. 
 
Ut over dette har vi fått orientering om: 
 

• PWC - rapporten 

• Av kommunedirektøren om eldrerådet ansvars- og arbeidsområde og 
avgrensning.  

• Av kommunalsjefen for området om kommunens beredskapsarbeid ved covid-19        
utbruddet. 

• Informasjon om Eldrerådsarbeidet i forrige eldreråd i arbeidsgruppe for oppfølging  
av PWC- rapporten.  

• Kommuneplan-arbeidet 

• Kulturplan-arbeidet 

• Heimetjenesten 

• Dagtilbud for heimeboende 

• Forvaltningskontoret 

• Budsjettarbeid og budsjettet for 2021 
 

 Saker eldreådet ønsker å arbeide videre med 
 

• Brukermedvirkning på institusjoner og i heimetjenesten  

• Tilbud til eldre på institusjon gjennom " Eldremillioner" 

• Eldrerådets medvirkning i arbeidet med omorganiseringav eldreomsorgen 

• Demensomsorgen og tilbud til heimeboende og avlastning av pårørende. 

• Kommunens oppfølging av Stortingsmelding 15 "Leve hele livet" ei 
oppsummering  

 

Oppsummering 
 
 Det nyvalgte eldrerådet med bare nye medlemmer fikk sin ilddåp dette første året 
 som eldres representant i den nye kommunen. Vi måtte ta stilling til den store saken om 
oppbygging og organisering av helse- og omsorgstilbudet med stort innbygger-
engasjement - og flere andre viktige saker. Og vi måtte komme til enighet om uttaler. 
Det lykkes vi med gjennom gode diskusjoner. Administrasjonen har stilt opp med 
orientering og svart på våre spørsmål. Vår sekretær, som en del av råds- og 
utvalgssekretariatet, har hatt en viktig rolle i det praktiske eldrerådsarbeidet og fortjener 
en stor takk.  
 
 
 


